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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit lép a kormány?" 

Tisztelt Miniszter Úr! 

Mint ismert, a kormány 2017-ben kezdeményezte az Európai Bizottságnál: vizsgálják, hogy az 
élelmiszeripari cégek tényleg alkalmaznak-e kettős mércét, tényleg silányabb minőségű élelmiszer 
jut-e Magyarországra és az EU keleti régióiba, mint nyugatra. Az Európai Bizottság 
kutatóközpontja által közölt eredmények szerint tényleg rosszabb minőségű élelmiszert kapnak 
azonos márkanévvel és csomagolással a kelet-európai tagállamok vásárlói. Erre tekintettel kérem 
válaszoljon az alábbi kérdésekre: 

1. Mi a kormány következő lépése az élelmiszeripari kettős mérce ellen? 

2. Milyen egyéb eszközökkel lép fel a kormány a Magyarországon egyébként erőteljesen 
fejlesztendő élelmiszerbiztonság garantálása érdekében? 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2019. január 31.


